
   

 
 

Van het bestuur: 

Op woensdag 8 mei 2019 zien we elkaar weer bij de eetbijeenkomst in 
Restaurant de Boschvijver. Op dinsdagmiddag vóór de eetbijeenkomst 
geeft uw voorzitter aan de eigenaar van de Boschvijver het aantal 
aanwezige leden door. Graag uiterlijk dinsdagmorgen via bovenstaande 
tel nr of mail door te geven als u NIET aanwezig kunt zijn. 
Wanneer u opmerkingen of aanvullingen op de agenda hebt, is het 
verzoek om dit alvast vóór dinsdag a.s. door te geven aan de 
voorzitter, zodat eea op tijd verwerkt kan worden.  

Agenda eetvergadering d.d. 8 mei 2019 

Locatie: Restaurant De Boschvijver, Adres J.C. Wilslaan 25 te Apeldoorn  

Start: 18.45 u.                    !  

1. Opening 
2. Mededelingen  
3. Roll Call ivm kandidaat lid 
4. Bezoek Zone voorzitter Wierdy de Haan 
5. Ingekomen Stuk Ton ter Hoeven 
6. Commissies 
7. Rondvraag    
8. 5 minute talk Simone Tabor 
9. Sluiting  
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Afmelden voor bijeenkomsten bij:     Cyro van Malsen, 
       clubpresident  

E-mail: cyro@vanmalsen.net  
Telefoon/sms : 06 - 26492884 
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Bijeenkomst op 10 april 2019 bij de Boschvijver. 

Allereerst werd het geweldige werk op de “NL doet” dag aan de orde gebracht. De Lions 
waren weer optimaal bezig, waarbij het ezeltje aaien een speciale plek innam. Joris wil nog 
graag jaren de leiding hebben van deze activiteit. Het bevalt hem uitstekend en hij hoeft er 
weinig voor de doen. Maar bovenal wordt hij door dit werk extra gewaardeerd. 

Het bestuur voor het volgend jaar werd door Bart bekend gemaakt. Wij worden dan bestuurd 
door: Anita, Karin, Antoine en Cyro en uiteraard Bart. Helaas moeten we dan afscheid nemen 
van Lisette, maar ze komt ooit weer terug, want we kunnen niet buiten haar. 
Daarna was het tijd om de begroting voor het komende jaar door te nemen. Antoine deed dit 
met verve en wist zonder een tegenstem de contributie met € 40,00 te verhogen. Kom minder 
eten, dan houden we meer over zal het motto voor 2020 worden. 

Hanneke is jarig geweest en dat kostte haar een borrel. Er werd gezegd, dat ze 47 jaar is 
geworden, maar ze lijkt veel jonger. 

Ondertussen vertelde Antoine, dat AACC jaarlijks een behoorlijke groei doormaakt. Deze 
mededeling was alleen bestemd voor onze tafel en mag dus niet in het verslag komen. 

Gerda vroeg ons om nieuwe “goede doelen” aan te geven, zodat we voor de toekomst ook 
weten waar we voor werken. Er volgt een mail over dit onderwerp.  

Joris vroeg of het bestuur in het vervolg zich tussen het gewone volk wilde etaleren of indien 
dit niet kan op een verhoging plaats nemen, zodat dit duidelijk zichtbaar zou worden voor de 
gewone leden. 

Na afloop van de vergadering spoedde Cyro zich naar huis, want Saskia was jarig op 10 april 
en dat moest gevierd worden. 

Lisette hield haar 5 minutes talk en dat ging over de Degenkrab, waarover jullie onderstaand 
meer lezen.  

Ajax speelde op deze avond een geweldige wedstrijd tegen Juve en ook daarvan hebben een 
aantal leden genoten. 
T.t.H. 

--------------------------------------- 

De 5 minutes talk van Lisette op 10 april 2019. 

Lisette had er veel werk van gemaakt om ons op de hoogte te brengen van de Horseshoecrab. 
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Wat is de Horseshoecrab? Een diertje dat al 500 miljoen jaar leeft en die ons de gelegenheid 
geeft om medicijnen/ vaccins te beoordelen op het hebben van bestanddelen welke ons ziek 
kunnen maken.  

Er wordt dus bloed van het diertje afgetapt en dit wordt gemengd met de medicijnen of 
vaccins en de uitslag toont aan of we al of niet een zuiver medicijn hebben. Door het aftappen 
van het bloed overlijden er veel dieren en dat houdt in dat het dier op dit moment een 
bedreigde diersoort is, 
Het zou mogelijk moeten zijn om de werking van de afgetapte bestanddelen chemisch te 
produceren dus daar wordt tegenwoordig vaak op aan gedrongen door 
vogelbeschermingsorganisaties. Temeer daar de eieren van de Horseshoecrab worden gegeten 
door de Kanoet, een vogelsoort welke ook met uitsterven bedreigd wordt.  
Als er geen eieren meer zijn, dan heeft dit dus ook gevolgen voor de kanoet. 

De Horseshoecrab heeft blauw bloed, hetgeen zeer speciaal is. Hoe komt dat beest aan het 
blauwe bloed? Hij is van koninklijke bloede, denk ik, maar wellicht klopt dit niet. 
Wat ik wel weet is dat het dier meer ogen heeft dan twee en dat is ook weer heel apart. 
Hij leeft langs de kust van Noord en Midden Amerika en zwemt op de kop. 
De paartijd is tijdens de eerste volle maan in juni. 

Lisette, bedankt voor je bijdrage. 
T.t.H. 

-------------------------------------------- 

             Wat een geweldige programmacommissie 

We mogen de programmacommissie wel heel dankbaar  zijn dat we nu met elkaar bij iedereen 
in de keuken mogen kijken. Op 24 april waren we gast bij de brandweer in Apeldoorn. Heel 
veel lions voelden aankomen dat zoiets de moeite waard is, dus we waren met een groot 
aantal aanwezig. 

De brandweer was met meer dan 10 helpers aanwezig om ons het nodige te vertellen. 
Duidelijk merkbaar was, dat ze trots zijn op de baan en dat de brandweer veel meer doet dan 
brandjes blussen. Een van de taken welke men ook heeft is mensen die vervoerd moeten 
worden naar bijvoorbeeld het ziekenhuis en die uitsluitend horizontaal vervoerd mogen 
worden met hulpmiddelen uit het appartement halen en zorgen dat ze in de ziekenauto komen. 
Hiervoor is de hoogwerker een uitkomst. Dat apparaat kan 32 meter omhoog, dus dat is 
globaal 10 tot 12 verdiepingen overbruggen. Het gewicht van de hoogwerker is 26000kg. 
De brandweer in Apeldoorn centrum beschikt over 2 tankautospuiten, een 
hulpverleningsvoertuig, een bus voor ongevallen met gevaarlijke stoffen, een mobiele 
commando unit en de reeds genoemde hoogwerker. De auto’s zijn uitgerust met alle 
voorzieningen om snel en accuraat te kunnen helpen. 

Men heeft nog steeds behoefte aan vrijwilligers, zo las ik op de site.  
Wellicht hebben wij de indruk, dat er niet vaak een alarm wordt gemaakt. Maar dat klopt niet 
want dagelijks moet men meerdere keren uitrukken. 
Toen wij er waren was er ook alarm en een auto spoedde zich naar de onheilsplaats. 
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De brandweer mag niet harder tijden dan 20 km boven de normale toegestane snelheid. 
Dus is de stad niet harder dan 70 km, indien 50 km van toepassing is. Het blijkt dat mensen 
toch vaak schrikken en soms de gekste capriolen uithalen. 
Helaas is een van de meest voorkomende branden tegenwoordig, die van de zonnepanelen. 
Dus mocht je willen investeren in zonnepanelen kijk dan goed uit want de tent staat zomaar in 
de fik.  

Ook werden we nog gewezen op de gaspakken. Deze zijn resistent tegen alle gassen en  
gevaarlijke stoffen. De houder draagt dan tevens een zuurstofpatroon en ademt dus niet de 
mogelijk gevaarlijke lucht in. Zo’n zuurstof patroon gaat afhankelijk van de situatie 25 
minuten mee. 

Tenslotte: de watervoorziening in de wegen waar men vroeger gebruik van maakte werken al 
jaren niet meer, dus alle vrachtauto’s hebben (leiding)water bij zich. 
Al met al was het een hele leuke avond met prima enthousiast mensen. 

Dat ze na afloop allen een fles wijn kregen is het minste wat je kunt doen voor deze 
mensenredders. 
T.t.H. 

---------------------------- 

                                                            Wel en wee. 

Omdat ik al jaren de verslagen mag maken voor het bulletin neem ik nu de vrijheid om hierbij 
een probleem, dat mij steeds meer bezighoudt, onder jullie aandacht te brengen. 

Wij beschikken via de leden commissie over een zgn. wel en wee bestuurslid. Het is dus de 
bedoeling dat deze zorgt voor leden, die even niet meer weten of ze wel of niet nog langer lid 
willen blijven,  maar ook  leden die langere tijd ziek zijn hebben aandacht nodig. Daarnaast is 
het uiteraard erg belangrijk om er ook te zijn als leden ons ontvallen. 

In een van de laatste vergaderingen heb ik aandacht voor de punt gevraagd en kreeg het 
antwoord, dat de wel en wee commissie er gewoon is en aandacht besteedt aan de uitval. 

Toch geloof ik dat niet echt. Ik pleit ervoor om echt iemand vanuit de ledencommissie te 
benoemen, die op de hoogte is van de attendance van de leden, dus daardoor ook aandacht 
kan besteden aan leden welke te weinig op de bijeenkomsten aanwezig zijn. Dit mag een 
coördinerende rol zijn met andere woorden besteed het werk maar uit aan een goede bekende 
van het lid, waarover we het eventueel hebben. 

Graag wil ik dat het bovenstaande op een van de volgende bijeenkomsten wordt besproken en 
dat er adequate maatregelen worden genomen. 
T.t.H 

--------------------------------------------- 
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PROFICIAT…. 

      Lions Club Appelthorn       

06 april   Tanja Sijsma 
              Hanneke Stegeman 
10 april   Saskia van Malsen 
17 april   Greetje Mohlmann 
26 april   Emy Melis 
                
     
07 mei    Ada van Exel 
08 mei    Klaske Becude 
15 mei    Joris Rietveld 
25 mei    Artje van Toorn 
                    Else Buis  
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